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محمودی: در سال المپیک نباید ریسک کنیم

بهنام محمودی، پیشکســـوت والیبال در حاشیه مراسم افتتاح تالار مشاهیر ورزش ایران درمورد شرایط والیبال گفت: 

»با برگشـــتن داورزنی که تجربه زیادی دارد، توقع از والیبال زیاد اســـت و همه می خواهند رشد خود را داشته باشد اما 

در این مدت دچار وقفه شـــده اســـت. آیین نامه و مسابقات لیگ اصلاح شد، اما مورد اصلی انتخاب سرمربی بود که با 

همفکری کارشناسان انجام شد و به این نتیجه رسیدیم که چون رویداد زیاد است و لیگ هم از شهریور شروع می شود، 

فعلا صبر کنیم و با گزینه های مختلف صحبت کرده و بهترین نتیجه را رقم بزنیم .«  محمودی درمورد انتخاب سرمربی 

داخلی یا خارجی برای تیم ملی گفت: »درمورد سرمربی هنوز تصمیم گرفته نشده است. یک سری ایده وجود دارد که 

درحال بررســـی اســـت. مربیان داخلی توانایی دارند اما باید بررسی شود، چون در سال المپیک هستیم و نمی توانیم 

ریســـک کنیم.«  او درمورد بندهای آیین نامه لیگ گفت: »در یک بند آمده بود که یک شـــهر با یک اسپانسر نمی تواند 

دو تیم داشـــته باشـــد که موردتایید قرار نگرفت. البته ارومیه و گنبدکاووس قرار شد دو تیم داشته باشند. ارومیه مهد 

والیبال است و مردم آنجا عاشق والیبال هستند.« 

نیکخواه بهرامی: تفاوتی بین مربی داخلی و خارجی نیست

صمد نیکخواه بهرامی در گفت وگو با رادیوایران درخصوص اینکه حضور در المپیک با مربی ایرانی بهتر است یا مربی خارجی، اظهار 

داشت: »این سوالی است که در مطبوعات و رسانه ها از بازیکنان پرسیده می شود و من جایگاهی ندارم که درمورد این مساله نظر 

بدهم، اما به شخصه تفاوتی بین مربیان خوب داخلی با مربیان خارجی قائل نمی شوم، کمااینکه مربیان سطح بالای خارجی که 

می توانند حرفی برای گفتن داشته باشند، با توجه به شرایط دنیا و مبلغ قراردادشان در ایران حضور پیدا نخواهند کرد و با بودجه هایی 

که فدراسیون های ما دارند، بهتر از مربیان داخلی پیدا نمی کنیم.«  وی درخصوص اینکه تعویق المپیک به نفع بسکتبال کشورمان 

شد یا به ضرر آن، تاکید کرد: »این تعویق به نفع هیچ ورزشی نشد و با توجه به اینکه المپیک هر چهار سال یک بار برگزار می شود، 

تمام تیم های ملی و ورزشکاران خودشان را مهیای حضور در بزرگ ترین رویداد بین المللی دنیا می کنند و قطعا تیم ملی بسکتبال 

هم تمایل داشت بعد از رقابت های جام جهانی با همان آمادگی در تابستان امسال در المپیک حضور پیدا کند. «  کاپیتان تیم ملی 

بسکتبال درخصوص زمان خداحافظی اش از میادین تصریح کرد: »برای خداحافظی عجله ای ندارم  و ترجیحم بر این است اگر 

سال آینده آماده بودم و توان خدمت به تیم ملی کشورم را داشتم، بعد از المپیک خداحافظی  کنم.« 

شـاید ایـن جملـه را زیـاد شـنیده باشـید کـه »دنیـا پـس از 

بیماری کرونا دیگر همانند سـابق نخواهد شـد.« در ورزش 

و به خصـوص فوتبـال ایـن موضـوع کاملا نمایان اسـت. در 

بسـیاری از مسـابقاتی که در چند هفته اخیر برگزار شـده، 

چنـدان شـاهد رعایـت پروتکل هـای بهداشـتی نیسـتیم و 

بازیکنـان به راحتـی در کنـار هـم به شـادی گل می پردازند 

و در بسـیاری از صحنه هـا بـا هـم برخـورد نزدیـک دارنـد اما 

شـرایط مسـابقات کامـلا بـا آنچـه از فوتبال می شـناختیم، 

متفـاوت اسـت. حـالا ایـن نظریـه مطـرح شـده کـه شـیوع 

ایـن ویـروس روی داوری هـا و حتـی خشـونت بازیکنان نیز 

تاثیرگذار بوده و آمار کارت های زرد و قرمز نسبت به دوران 

پیـش از شـیوع بیمـاری تـا حـدی افزایش یافته اسـت. 

    تاثیر بیشتر روی بازیکنان جوان

دوشنبه شب و در ادامه رقابت های لیگ ترکیه، ترابزون اسپور 

که در کورس قهرمانی حضور دارد، درحالی برابر آلانیااسپور 

قرار گرفت که برای پس گرفتن صدر جدول نیاز به سه امتیاز 

این دیدار داشت. این تیم درحالی که 2 بر یک از حریف خود 

پیش بود، در دقیقه 80 با اخراج عجیب مجید حسینی، 

مدافع ایرانی که روی یک ضربه کرنر جلو کشیده بود، 10 

نفره شد و درنهایت با گلی که در دقیقه 5+90 دریافت کرد، 

برد را با تساوی عوض کرد. حسینی درحالی کارت قرمز 

مستقیم را از داور گرفت که اصلا نیازی به چنین خطای 

شدیدی در زمین حریف نبود و رسانه های این کشور اخراج 

آماتورگونه او را یکی از دلایل اصلی از دست رفتن این دو 

امتیاز حساس دانستند. 

این حرکت و مشـابه آن که در لیگ های دیگر کشـورها رخ 

داده، می توانـد بـا شـیوع کرونـا و قرنطینـه طولانی مـدت 

بازیکنـان مرتبـط باشـد. ورزشـکاران کـه همـواره عـادت 

بـه تمریـن و مسـابقه داشـته اند در ایـن مـدت مجبـور بـه 

خانه نشـینی شـده اند و روانشناسـان ورزشـی معتقدند که 

ایـن موضـوع به خصـوص روی بازیکنـان جوان تـر بیشـتر 

تاثیر گذار اسـت. براسـاس تحقیقی که در این زمینه صورت 

گرفتـه، تعطیلـی طولانی مـدت فعالیت هـای ورزشـی اثـر 

زیـادی روی رفتارهـای بازیکنـان خواهـد داشـت. این تاثیر 

روی بازیکنـان جـوان بیشـتر اسـت، چراکـه آنهـا سـخت تر 

می تواننـد بـا این شـرایط کنار بیایند و چـون تجربه کمتری 

دارنـد، بـا شـوک حاصل از شـیوع این بیماری بیشـتر دچار 

مشـکل می شـوند.  از سوی دیگر استرس ناشی از احتمال 

مبتـلا شـدن به این ویـروس باعث می شـود بازیکنان بیش 

از گذشـته عصبی شـده و تصمیمات غیرمنتظره ای بگیرند 

کـه معمـولا از یک بازیکن حرفـه ای انتظار نمی رود. همین 

موضـوع یکـی از دلایـل مخالفت هـا بـا بازگشـایی دوبـاره 

رقابت های فوتبال بود. اتفاقی که با پافشـاری اسپانسـرها 

و اصـرار باشـگاه ها درنهایـت رخ داد و فوتبـال بـا وجـود 

خطراتـی کـه بـرای بازیکنـان و افـراد درگیـر در مسـابقات 

دارد، دوبـاره پیگیری شـد. 

راب بـل، متخصـص روانشناسـی ورزشـی در این بـاره 

می گویـد: »بسـیاری از ورزشـکاران بـرای مواجهـه بـا 

مشـکلات زندگـی تمرکـز خـود را روی فعالیت های ورزشـی 

قـرار می دهنـد. اگـر در ورزش شـرایط ایـده آل و حاصـل آن 

بـا موفقیـت همـراه باشـد، در زندگـی شـخصی نیز شـرایط 

بهتـری خواهنـد داشـت. در شـرایط کنونـی ایـن اتفاق رخ 

نمی دهد و بازیکنان هم در زندگی شـخصی خود با بحران 

مواجـه شـده اند و هـم اینکه نمی توانند بـا خیالی راحت به 

فعالیت هـای ورزشـی بپردازنـد، بـه همین دلیل اسـترس و 

فشـار روی آنهـا بیشـتر می شـود.«

چنین شـرایطی باعث می شـود رفتار آنها در زمین مسـابقه 

نیـز تغییـر کـرده و خشـونت بیشـتری چاشـنی آن شـود. 

بـل معتقـد اسـت بایـد بـا برنامه هـای مـدون به دنبـال حل 

مشـکلات ایـن بازیکنـان جـوان بـود، چراکـه در بلندمـدت 

ممکـن اسـت حواشـی دیگـری بـرای آنهـا ایجـاد کنـد: 

»رفتارهـای احساسـی کـه به خصـوص برخـی بازیکنـان 

جوان تـر در ایـن مدت نشـان داده اند مشـابه رفتاری اسـت 

کـه یـک فـرد پـس از دسـت دادن یکـی از نزدیکانـش بـروز 

می دهـد. ایـن بحـران باعـث شـده آنهـا زندگی عـادی خود 

را از دسـت بدهنـد و بـرای کنـار آمـدن بـا ایـن شـرایط نیـاز 

بـه کمک هـای روانشناسـی دارنـد.«

    کاهش فشارها

مشـکلات بازیکنـان البته بخشـی از دلایـل افزایش خطاها 

و کارت های زرد و قرمز در یک مسـابقه فوتبال اسـت. علت 

دیگـری کـه بـرای ایـن اتفـاق می تـوان بیـان کـرد، تاثیرات 

غیبـت هـواداران روی تصمیم گیری هـای داوران اسـت. 

براسـاس تحقیقاتـی که قبلا صورت گرفتـه، داوران معمولا 

بـا تیم هـای میزبـان رفتـار مهربانانه تـری دارنـد و کمتر آنها 

را بـا کارت زرد و قرمـز جریمـه می کننـد. بی شـک حضـور 

تماشـاگران تاثیـر زیـادی در ایـن تصمیم گیری هـا دارد. 

فشـار روانـی آنهـا روی داوری ها ناخودآگاه باعث می شـود 

داوران برای کم شـدن فشـارها کمتر به ضرر میزبان سـوت 

بزننـد. پـس از شـیوع کرونـا، تصمیـم گرفتـه شـد تـا اطلاع 

ثانوی بازی ها پشـت درهای بسـته و بدون حضور تماشاگر 

برگـزار شـود. در چنیـن شـرایطی معنای میزبانـی تا حدی 

زیـادی از بیـن رفتـه و داوران نیـز بـا آرامـش بیشـتری بـرای 

تیم هـا سـوت می زننـد. طبـق پروتکل های نانوشـته ای که 

بیـن داوران وجـود دارد آنهـا در بعضـی تصمیم گیری هـای 

خـود بـرای آنچـه مدیریـت بـازی نامیـده می شـود، برخـی 

قوانیـن را نادیـده می گیرند. 

این اتفاق هم بیشتر در زمانی رخ می دهد که ورزشگاه 

مملو از تماشاگر است و داوران برای اینکه تصمیم های 

آنها جنجال ساز نشود در برخی صحنه ها از گرفتن پنالتی 

یا اخراج یک بازیکن صرف نظر می کنند تا جو ورزشگاه به 

هم نریزد. این اتفاقات حال در غیاب تماشاگران کمتر 

شده و تا حدی تعداد کارت های قرمز افزایش یافته است. 

در همین دیدارهای چند روز اخیر چندین بازیکن با کارت 

قرمز داوران از زمین اخراج شده اند. یکی از پربرخوردترین 

بازی ها نیز مربوط به دیدار ریو آوه برابر بنفیکا بود که یاران 

مهدی طارمی در این مسابقه 3 کارت قرمز دریافت کردند 

که البته یکی آنها از بازیکنان نیمکت نشین ریوآوه بود. 

در ایـن شـرایط بـه نظـر می رسـد داوران با خیالی آسـوده تر 

بـه قضـاوت می پردازنـد و دیگـر کمتـر هراسـی از واکنـش 

 VAR هـواداران دارنـد. همچنیـن بـا گسـترش اسـتفاده از

بخشـی از ایـن فشـار از روی داور نخسـت بـازی برداشـته 

می شـود، چراکه برخی تصمیمات جنجالی توسـط داوران 

ویدئویـی گرفتـه می شـود و ارتباطـی بـا داور وسـط نـدارد. 

البته فشـردگی بازی ها نیز می تواند در بروز این مشـکلات 

تاثیرگـذار باشـد. بازیکنـان علاوه بـر هـراس از کرونا نگران 

مصدومیت هـای احتمالـی نیـز هسـتند و با توجـه به اینکه 

برخـلاف ابتـدای فصـل، نتوانسـته اند بدنسـازی مناسـبی 

پیـش از شـروع دوبـاره بازی ها انجام دهند، طبیعی اسـت 

کـه در ایـن دیدارهایـی کـه بـا فاصله کم و فشـرده تر از قبل 

برگـزار می شـود، احتمـال آسـیب دیدگی ها نیـز بـالا برود و 

همیـن موضـوع باعـث می شـود فوتبالیسـت ها با اسـترس 

بیشـتری راهی زمین شـوند. 

نزدیـک بـه سـه مـاه وقفـه در مسـابقات باعث شـده فوتبال 

هنـوز بـه شـرایط عادی خـود برنگردد و در ابتـدای پیگیری 

دوبـاره مسـابقات، بـروز اتفاقـات غیرقابـل پیش بینـی دور 

از ذهن نیسـت. 

بررسیدلایلافزایشخشونتوکارتهایقرمزدرمسابقاتفوتبال

استرس و ورزشگاه خالی

گیلان میزبان جام تختی شد
بعد از تعویق بازی های المپیک، فدراسیون کشتی تصمیم گرفت چرخه انتخابی 

تیم ملی را در همین سال منتهی به المپیک توکیو اجرایی کند. اولین مرحله 

رسمی از چرخه انتخابی تیم ملی )بعد از پیکارهای استانی(، مسابقات قهرمان 

کشوری خواهد بود که قرار است نیمه دوم مهرماه برگزار شود و کشتی گیران 

بدون مدال پیکارهای قهرمانی 2019 جهان و سهمیه المپیک در این رقابت ها 

حضور پیدا کنند. 60 روز بعد از قهرمانی کشوری، قرار است دومین مسابقه 

چرخه انتخابی تیم ملی که جام بین المللی تختی خواهد بود، به انجام برسد. 

استان گیلان برای میزبانی از این رقابت ها اعلام آمادگی کرده است. در هفته 

آینده نیز قرار است تفاهمنامه برگزاری این رویداد بین المللی با مدیرکل ورزش 

این استان و فدراسیون کشتی به امضا برسد. 

کاراته جهانی سال 2021 برگزار می شود
نشست هیات رئیسه فدراسیون جهانی با حضور اسپینوز، رئیس فدراسیون 

جهانی و سایر اعضا از طریق ویدئوکنفرانس برگزار شد. در این نشست اعضای 

هیات رئیسه تصمیم گرفتند رقابت های قهرمانی جهان که قرار بود در سال 2020 

برگزار شود به آبان ماه 2021 موکول کنند. مسابقات کاراته قهرمانی جهان قرار 

بود اواخر سال 2020 در دبی )امارات( برگزار شود، اما به دلیل شیوع ویروس 

کرونا به 2021 موکول شد. از دیگر موارد مطرح شده در این نشست بازنگری 

در پیش نویس تقویم های 2021 و 2022 بود. در این نشست همچنین آخرین 

اطلاعات مربوط به پیشرفت رقابت های کاراته در بازی های المپیک توکیو و 

بازی های المپیک جوانان داکار 2022 ارائه شد. 

پیروزی نانجینگ با حدادی
تیم بسکتبال نانجینگ در سومین بازی خود در مرحله پلی آف لیگ چین امروز 

مقابل بیجینگ به میدان رفت و توانست 93 بر 90 به برتری برسد. در این بازی 

حدادی 35 دقیقه در ترکیب نانجینگ قرار گرفت و در این مدت 18 امتیاز، 12 

ریباند، ۴ پاس گل، 2 توپ ربایی و یک بلاک شات داشت و به برد تیمش کمک 

کرد. یاران حدادی در دو بازی قبلی شکست خورده بودند. 

خسروی وفا: استعفای رضایی را ندیده ام
محمود خسروی وفا در حاشیه برنامه روز المپیک و در جمع خبرنگاران درمورد 

استعفای هادی رضایی از دبیرکلی کمیته ملی المپیک اظهار داشت: »هنوز 

استعفایی از وی دریافت نکرده ام. رضایی تنها موضوعی را در هیات رئیسه کمیته 

پارالمپیک مطرح کرد و گفت که می خواهم کم کم به زندگی شخصی خود برسم و 

از ورزش فاصله بگیرم. همه اعضای هیات رئیسه با این درخواست مخالفت کردند. 

از وی خواسته شد که دبیرکلی یا سرمربیگری تیم ملی را ادامه دهد، چون نبود 

رضایی ضربه ای به ورزش کشور وارد خواهد کرد. استعفایی هنوز صورت نگرفته 

و از دیدن برخی خبرها در رسانه ها تعجب کردم. به هرحال در این رابطه من باید 

زودتر از بقیه متوجه می شدم، اما این گونه نشد.« 

منهای فوتبال

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

  گفت وگو

باوجوداینکهبسـیاریازرشـتههایورزشیدرکشور

بامجوزسـتادمبارزهباکرونادرورزشووزارتورزش

وجوانـانتمرینـاتخـودراآغـازکردهانـدوخـودرا

بـرایشـروعمسـابقاتپیـشروآمـادهمیکننـدامـا

رشـتههایرزمـیهمچنـانجـزءورزشهـایپرخطـر

شـناختهشـدهونتوانسـتهنظرمسـاعدمسـئولانرا

بـرایآغـازتمرینـاتبـهخـودجلـبکنـد.حـالابعـد

ازتعطیلـیکامـللیـگتکوانـدووزمزمـهتعطیلـی

لیـگووشـوبـهنظـرمیآیدکـهلیگکاراتـهراهمباید

تعطیلشدهبدانیمورزمیدوستانبرایدنبالکردن

رقابتهـایموردعلاقهشـانبایـدمدتبیشـتریرابه

انتظاربنشینند.دراینخصوصبابهمنحسنزاده،

سرپرسـتتیـمکاراتـهدانشـگاهآزاداسـلامیدقایقی

هـمکلامشـدیمکـهدرادامـهمیخوانیـد.

زمزمه های تعطیلی لیگ کاراته به گوش می رسد. شما خبر 
جدیدی در این خصوص دارید؟

من فکر می کنم باید لیگ کاراته را تمام شده بدانیم و 

حتی قرار بود در این خصوص سه شنبه )دیروز( جلسه ای 

در فدراسیون کاراته برگزار شود و مدیران ۴ تیم راه یافته 

به مرحله نهایی به یک جمع بندی برسند که هنوز خبری 

از این جلسه به دست نرسیده است، اما احتمال برگزاری 

لیگ بسیار ضعیف است. 

 اگر رای به تعطیلی لیگ کاراته داده شود، کدام تیم 
ضرر می کند؟

اسم این را نمی توان ضرر گذاشت. ما برای سلامتی مردم 

کشور و ورزشکاران باید هرکاری که از دست مان برمی آید، 

انجام دهیم و با توجه به اینکه رشته های ورزشی باعث 

تماس زیاد بین ورزشکاران می شود و خطرآفرین است، 

بهتر است که ریسک نکرده و شروع مسابقات را به زمانی 

بهتر موکول کنیم. 

 حالا اگر حکم به تعطیلی لیگ داده شود، نتیجه ای هم اعلام 

می کنند یا اینکه تنها به پایان دادن رقابت ها بسنده می کنند؟
من تصور می کنم که حتما اعلام نتیجه شود و انتخاب 

قهرمان هم از بین تیم های دانشگاه آزاد اسلامی و پاس 

صورت می پذیرد. البته اگر امتیازات مرحله گروهی را ملاک 

قرار بدهند، ما توانسته ایم امتیازات بیشتری به دست 

بیاوریم و شانس بیشتری برای قهرمانی داریم. 

 فرمول دیگری هم برای محاسبه تیم قهرمان وجود دارد؟
فرمول دیگر شاید این باشد که تیم ما و پاس چون به عنوان 

تیم اول به این مرحله رسیده ایم، به طور مشترک به عنوان 

قهرمان معرفی کنند که البته احتمالش بسیار ضعیف است 

و باز هم تاکید می کنم که احتمال قهرمانی دانشگاه آزاد 

اسلامی بیشتر است. 

 حالا حتی اگر لیگ تعطیل شود، فکر نمی کنید که بازیکنان 

نیاز به تمرین دارند و باید به نوعی برای بازگرداندن 
بازیکنان به فرم ایده آل تمرینات آغاز شود؟

چون وزارت ورزش پروتکل بهداشتی برای رشته های رزمی 

درنظر نگرفته، ما نمی توانیم تمرینات اصلی و گروهی 

داشته باشیم و تنها رشته های کاتا چون انفرادی هستند 

می توانند به روال قبلی خود بازگشته و تمرین کنند. البته 

ما در تیم کاراته چند ورزشکار ملی پوش و سهمیه المپیکی 

داریم که باید آنها را برای بازی های پیش رو آماده کنیم. 

نفراتی مثل عسگری، پورشیب و گنج زاده تمرینات خوب 

نیاز دارند که برای مسابقات بزرگ آماده باشند. ما تمرینات 

بدنسازی و انفرادی را آغاز کرده ایم و قطعا با مجوزهای 

بعدی تمرینات منسجم تری را برگزار می کنیم. 

 تغییر و تحولاتی هم در مدیریت ورزش دانشگاه آزاد 

اسلامی رخ داده است. آن را چطور ارزیابی می کنید؟
 آقـای لشـگری بـه ورزش دانشـگاه اضافـه شـده اند کـه 

بسـیار اتفـاق خوبـی اسـت. ایشـان بـرای اهالـی رزمـی 

فردی شناخته شـده اسـت که هم در ووشو خدمات خیری 

داشـته  و هـم پزشـک تیم هـای ملـی کاراتـه بـوده  اسـت و 

امیـدوارم آینـده ورزش دانشـگاه بـا حضـور ایشـان بهتـر از 

قبـل شـود. البتـه آقـای دکتـر جوانمرد هم زحمـات زیادی 

برای اعطای ورزش دانشـگاه کشـیده  اسـت که جا دارد از 

ایشـان هـم تشـکر کنم. 

 شما لشگری را دیده اید و درمورد آینده با او صحبت 

کرده اید؟
بله، هفته گذشته برای خوشامدگویی خدمت شان بودم 

ولی صحبتی درمورد ورزش ها نشد. اما با توجه به اینکه 

ایشان از جنس ورزش رزمی است قطعا می تواند در پیشرفت 

ورزش و به خصوص رشته های رزمی دانشگاه کمک کند. 

 شما برای لیگ آینده از چه زمانی استارت می زنید؟

بعد از اعلام نتیجه و اعلام برنامه لیگ آینده قطعا با حضور 

آقای صافی، سرمربی تیم برنامه ریزی خود را برای بستن 

تیمی قدرتمند در حد قهرمانی آغاز می کنیم. 

سرپرستتیمکاراتهدانشگاهآزاداسلامیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:احتمالبرگزاریلیگضعیفاست

باید با شرایطی خاص ورزشکاران المپیکی را آماده نگه داریم

آرش محمدی
  روزنامه نگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

چیچاریتودرگفتوگوبااشپیگل:

در منچستریونایتد به من بی احترامی شد

خاویر هرناندس ملقب به چیچاریتو 

این روزها در فوتبال باشگاهی آمریکا 

به نوعی ستاره اصلی لس آنجلس 

گلکسی محسوب می شود اما درمورد 

فراز و نشیب بسیار زیاد در فوتبال حرفه ای خود سکوتی چندساله را این بار در 

مصاحبه با اشپیگل آلمان شکست. متن این گفت وگو را می خوانید.

آیاتصورمیکردیروزگاریبهعنوانیکمکزیکیشهروندافتخاری

آمریکاباشی؟

سوال کنایه آمیزی است. باید بگویم همیشه به خاطر این حس قدیمی ناراحت 

بوده ام. البته از همه جای دنیا به آمریکا مهاجرت می کنند، اما به عنوان یک 

مکزیکی همیشه به خاطر حس نادرست جوانان به آمریکا ناراحت بوده ام. 

هم نسل های من باید مکزیک را دوست داشته باشند، درهرحال سرنوشت 

من طوری رقم خورد که حالا در آمریکا فوتبال بازی می کنم اما مطمئنم که 

نمی خواهم در این کشور زندگی کنم و به زودی به مکزیک باز می گردم. 

ماجرایخروجشماازمنچستریونایتدهنوزهممبهماست.چرا  

چنینباشگاهبزرگیراترککردید؟

در منچستریونایتد به من بی احترامی شد، واقعا مربی اجازه بازی به من نمی داد 

و همه در این مورد حساس شده بودند. حتی یادم هست که در تمرین هم بسیار 

تحت فشار بودم. آنها از وقتی مطمئن شدند که چند پیشنهاد 

رسمی دارم، با من لج بازی کردند و خروجی آن اتفاقات 

نیز همین بود که برای همیشه از آن تیم فاصله بگیرم. 

در دورانی که به عنوان بازیکن قرضی بازی می کردم باز 

هم از آنها پیغام های نگران کننده ای دریافت کردم و باید 

بگویم با من بدترین رفتارها صورت گرفت. 

دورانحضورقرضیبهپایانرسیداما

بایرلورکوزنچگونهشماراخریداریکرد؟

این مذاکره  بین دو باشگاه بود اما من هم تلاش کردم 

هرطورشده از منچستریونایتد خارج شوم، دیگر 

دلیلی برای ادامه همکاری با آنها وجود نداشت. 

در آن زمان دغدغه مالی نداشتم و تصمیم گرفتم 

با هر شرایطی وارد فوتبال آلمان بشوم. 

بعدازدوسالدوبارهبهفوتبالانگلیس

بازگشتید!

بله، همان دو سال کافی بود من آرامش خوبی داشته 

باشم و بتوانم یک انتخاب خوب دیگر را در فوتبال خود 

ثبت کنم. در وستهام یونایتد تجربه خوبی داشتم و برای 

این تیم گلزنی کردم. 

امابهنظرمیرسدسویاانتخابخوبینبودهباشد. 

این را قبول دارم و نباید تن به این انتخاب می دادم، 

درهرحال از لحاظ مالی مشکلی پیش نیامد، اما 

دوست داشتم در سویا ادامه بدهم. 

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم


